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Welkom, vaststellen agenda + mededelingen
Wnd (El heet iedereen welkom en opent vergadering.
Voor deze vergadering zijn geen conflicts of interest.

Geen aanvullende agendapunten telt voor agenda in volgorde iets te

wijzigen.

Overzicht gegeven adviezen BC DOBC

Cie-leden hebben het overzicht met de gegeven adviezen doorgenomen en valt

daarbij de volgende zaken op:
- Commissie is benieuwd hoe opvolging wordt gegeven aan de adviezen.
- Reacties op de adviezen worden aan de TK gericht i.p.v. aan de commissie

zelf.
- In een aantal gevallen wordt een kermboodschap niet meegenomen in de

reactie naar de TK of ook pas laat verstuurd.
- Verzoek zou zijn om ook als adviezen niet worden overgenomen, of als men

hier niets mee kan, dit ook in een terugkoppeling aan te geven.
- Al dan wel niet succesvol opvolgen van adviezen ligt ook deels aan de

achterkant, dus waar de adviezen terecht komen. Ook hier moet volgende
capaciteit zijn. Verzoek aan VWS: help de commissie ook om aan de andere

kant van de lijn een goed contactpersoon te hebben zodat nog meer uit deze

commissie gehaald kan worden.
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- Commissie wilt ook dynamiek proberen terug te krijgen door juist met die

mensen te spreken die over bepaalde onderwerpen gaan.

Stand van zaken beveiliging en bewaartermijnen data

Er wordt op dit moment navraag gedaan bij VWS of er al een plan is om de

enorme hoeveelheid data die er in het kader van vaccinatie en testen op allerlei

plekken wordt bewaard, te verwijderen. Hier is nog geen antwoord op. Voor de

commissie is het wel interessant om aan te dringen om hier een plan op te maken.

Er zijn wettelijke bewaartermijnen, maar het kan heel goed zijn dat deze mogelijk
niet nageleefd worden. Dit is wel van belang.

Dataminimalisatie is belangrijk; alleen data die echt nodig is moet met daarbij
behorend doel verzameld worden. Een plan van aanpak voor het beheer van data

kan nuttig zijn. Bewaartermijn is wellicht niet gemaakt voor deze situatie en

pandemie. In het kader van toegangsbewijzen is dit termijn al verlaagd, maar

voor andere zaken is dit niet het geval. Betreft een enorm groot maatschappelijk
probleem. Het is belangrijk dat daar over nagedacht wordt. Mogelijk dat een

epidemie daar dan een goede aanleiding voor is.

Coden Vorm zal is nog nader te bepalen.

Voorbereiding gesprek opdrachtgever VWS
De commissie praat over de agenda voor het overleg met de opdrachtgever welke

voor woensdag a.s. is ingepland en komt daarbij tot de volgende punten:
- Duidelijkheid over voortbestaan van de commissie en wat van haar verwacht

wordt.
- Het gaat niet alleen om de ontwikkeling van digitale ondersteuning maar ook

over de monitoring van het gebruik. Zowel na stopzetten als in de afbouw

kan de commissie daar nog een rol in spelen. Betref bijv. ook voorkomen

van misbruik van gegevens en data etc.

Stand van zaken communicatie CoronaMelder

5.1.2e sluit 2an om een update te geven over de communicatie rondom

CoronaMelder.

Door het handelingsperspectief wat nu in de app gegeven wordt is men nog hard

aan de slag om een aansprekende kernboodschap op te stellen voor een nieuwe

campagne. Hier is eerder vorige week ook in een groter gezelschap, waar o.a. ook

de voorzitter bij aanwezig was, nader over gesproken. Dit wordt momenteel ook

serieus opgepakt en er staat een gesprek met de minister gepland. Door de

adviezen van deze commissie als ook de onderzoekers is er veel beweging
gekomen.

Qok op het vlak van algehele corona communicatie uitingen is het zo dat de

boodschappen sterker worden als deze goed ingebed zijn in de rest van het

verhaal. Moet één coherente uitleg zijn. CoronaMelder moet dus ook in dit verhaal

passen. Hier wordt de verbinding in opgezocht. Ook wordt gekeken naar focus op

bijzondere doelgroepen, zoals bijv. ongevaccineerde personen. Ongeacht een

wijziging in het handelingsperspectief in CoronaMelder zal binnen deze groep

mensen de impact groot zijn. Betreft wel een ingewikkeld speelveld.

Verder is ook de functionaliteit live waarmee mensen zelf hun GGD sleutel kunnen

delen om zo sneller anderen via de app te waarschuwen. Op dit moment is te zien
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dat ongeveer 40% van de mensen zelf een besmetting meld via coronatest.nl

i.p.v. te wachten dit via een GGD medewerker te doen.

Commissie reageert met de volgende punten:

Datum

21 oktober 2021

Er wordt nog meegegeven om ook de evaluatie rapportages van de digitale
oplossingen mee te nemen voor bij de uitgangspunten voor

communicatieaanpassingen.
Commissie vraagt zich af waarom op ongevaccineerden gefocust gaat
worden. Aangegeven wordt dat deze mensen vaak in een gemeenschap bij
elkaar wonen. Hierbij is al snel sprake van een exponentiéle groep van

gebruik van de app. Ook bijzondere interesse omdat bij deze mensen het

handelingsperspectief (quarantaine + testen) nog steeds geldt.
Commissie benadrukt ook de rol van de gekozen parameters in

CoronaMelder. Hiervan is eerder al gezegd deze mogelijk te heroverwegen.
Huidige parameters zijn mogelijk niet afgestemd op als nu weer super

spreading events op gaan treden.

Belangrijk is dat nog wordt aangegeven dat commissie vindt dat het huidige
beleid niet meer consistent is. Een gebrek aan handelingsperspectief voor

mensen geldt bijv. niet alleen voor de CoronaMelder. Vraag wordt gesteld
hoe de discussie hierover binnen VWS momenteel is.

Verslag vorige vergadering
Notulen worden vastgesteld.

W.v.t.t.k. en afsluiting
Aangegeven wordt dat het handig is om op voorhand elke maand een moment in

de agenda vanfZill vooraf in te plannen, zodat hij tijdens deze vergadering aan

kan sluiten.
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